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     Protokół Nr 202/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 26 lipca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:00 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Podczas posiedzenia Zarządu nieobecny - Mariusz Kuziel 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

2. Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 2a) Sprawy dotyczącej  wyrażenia zgody na złożenie wniosków  

w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład oraz zaakceptowanie listy zadań  

w ramach inwestycji drogowych. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
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2a)  Wyrażenie zgody na złożenie wniosków w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład 

oraz zaakceptowanie listy zadań w ramach inwestycji drogowych. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki szpital Barlinek Sp. z o.o. 

- Zapoznanie się z pismem OZZ Pielęgniarek i Położnych przy Szpitalu Barlinek Sp. z o.o.  

z dnia 20.07.2021r. w sprawie żądania wyjaśnień przyczyn braku funkcjonowania „Sali 

wybudzeń” ma oddziale chirurgicznym szpitala. 

4. Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

7. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na podpisanie 

porozumienia o udzielenie świadczeń stomatologicznych dla uczniów Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku, Zespołu Szkół w Myśliborzu oraz Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

8. Rozpatrzenie wniosku i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

i zmianę przedmiotu umowy najmu lokalu użytkowego pomiędzy Powiatem Myśliborskim - 

Zespołem Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro”  

w Barlinku a Niepublicznym Przedszkolem Językowym Montessori School Barlinek. 

9. Udzielenie pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego do dokonania w imieniu Powiatu Myśliborskiego i jednostek organizacyjnych 

rejestracji w Centralnym Rejestrze Podmiotów Akcyzowych. 

10. Wyrażenie zgody na zawarcie Aneksu Nr 1 do umowy najmu Nr 7/07/2020r. z dnia 

03.07.2020r. pomiędzy Powiatem Myśliborskim – Zespołem Szkół i Placówek Oświatowych 

im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku a stowarzyszeniem Pomocy 

Niepełnosprawnym „BRATEK” W Barlinku – zmniejszającego powierzchnię przedmiotu 

najmu o 174,90 m
2
 do łącznej powierzchni wynajmowanych pomieszczeń – 693,83 m

2
. 

11. Wniosek o wyrażenie opinii w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w kolejnym 

przetargu dotyczącym nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 248 

położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz, będącej własnością Skarbu Państwa. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę nr 

200/657/2021 Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 19lipca 2021 roku w sprawie wyrażenia 

opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

13. Sprawy różne: 
- Zapoznanie się z zaproszeniem na spotkanie z mieszkańcami miejscowości Płonno. 

- Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 20.07.2021r. w sprawie 

inicjatywy uchwałodawczej. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany głosowało  

4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 2a) 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosków w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład 

oraz zaakceptowanie listy zadań w ramach inwestycji drogowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że w ramach 

programu każdy samorząd może złożyć trzy wnioski. Proponuje się złożyć wnioski na 

przebudowę dróg, budowę ścieżek rowerowych oraz budowę chodników. Przedstawił wykaz 

proponowanych inwestycji. Łączna kwota wszystkich wniosków to 124 790 000,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosków w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład oraz zaakceptowanie listy zadań w ramach inwestycji drogowych. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki szpital Barlinek Sp. z o.o. 

- Zapoznanie się z pismem OZZ Pielęgniarek i Położnych przy Szpitalu Barlinek  

Sp. z o.o. z dnia 20.07.2021r. w sprawie żądania wyjaśnień przyczyn braku 

funkcjonowania „Sali wybudzeń” ma oddziale chirurgicznym szpitala. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o omówienie sytuacji w spółce. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informację na temat sytuacji spółki. Podał wyniki wykonania ryczałtów za 

pierwsze półrocze 2021 roku na poszczególnych oddziałach. Średnia wysokość wykonania 

ryczałtu to 100%. Poruszył temat rozmów z dyrektorem Szpitala w Pyrzycach na temat 

planów współpracy ze szpitalem znajdującym się na ul. Unii Lubelskiej w Szczecinie. 

Poinformował o próbach kontaktu ze Szpitalem w Gorzowie Wlkp. Przedstawił informacje na 

temat wykonywanych szczepień. Zwrócił uwagę na protesty i skargi osób przeciwnych 

wykonywaniem szczepień.  Poruszył temat związany promocją szczepień.  

Przedstawił informację na temat decyzji rezygnacji z funkcji Naczelnej Pielęgniarki Szpitala  

i ogłoszeniem naboru na przedmiotowe stanowisko. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o przebieg spotkania z Prezes Szpitala w Dębnie Sp. z o.o.? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informacje na temat odbytego spotkania. Przekazał, że rozmowy dot. min. 

podwyżek dla pielęgniarek. Przedstawił informację w tej sprawie, podał informacje na temat 

udzielonych podwyżek wynagrodzeń. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił pismo OZZ Pielęgniarek i Położnych przy Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

20.07.2021r. w sprawie żądania wyjaśnień przyczyn braku funkcjonowania „Sali wybudzeń” 

ma oddziale chirurgicznym szpitala.  (Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). Poprosił  

o wyjaśnienia. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że na chirurgii funkcjonuje sala wybudzeń. Zarzut dotyczy zbyt małej obsady 

pracowników. Przekazał, że ilość dyżurów została zwiększona. Zwrócił uwagę na dużą ilość 

wykonywanych zabiegów na oddziale.  
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił następujące wnioski: 

1. Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 21.07.2021r. o dokonanie zmian  

w planie wydatków poprzez zabezpieczenie kwoty 500,00 zł na realizację umowy zawieranej 

z dwoma ekspertami w związku z ich udziałem w pracach komisji egzaminacyjnej do 

przeprowadzenia awansu zawodowego na stopień nauczyciela mianowanego. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

20.07.2021r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu 

środków finansowych w kwocie 246,00 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85504 

"Wspieranie rodzin" w celu zapewnienia środków na opłaty za prowadzenie nadzoru i serwisu 

oprogramowania dobry start. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3. Wniosek Naczelnika Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu z dnia 

22.07.2021r. o dokonanie zmian w planie wydatków w rozdziale 60014 w zakresie 

przesunięcia pomiędzy paragrafami kwoty  7 749,00 zł w związku z koniecznością dokonania 

zabezpieczenia środków w paragrafie 4390-Zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, 

analiz i opinii, na zapłatę za sporządzenie inwentaryzacji i ekspertyzy drzewostanu, określenie 

stanu zachowania wraz z gospodarka drzewostanem, opracowanie programu podejmowania 

działań przy zabytku oraz sporządzenie dokumentacji kosztorysowej dla planowanych prac 

pielęgnacyjnych i wycinkowych obejmujących dębową aleję przydrożną w pasie drogi 

powiatowej nr 2155Z w m. Żydowo. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o wyjaśnienia dotyczące przeprowadzonej ekspertyzy. 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące wykonania ekspertyz. Przekazała, że wniosek dotyczy 

przesunięcia środków w celu udzielenia zapłaty z odpowiedniego paragrafu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 
4. Wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  

z dnia 23.07.2021r. o dokonanie zmian w planie dochodów-wydatków w jednostce  w kwocie 

5 100,00 zł w związku z koniecznością zapłaty podatku od nieruchomości stanowiących 

Skarb Państwa. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie z dnia 20.07.2021r. o zmianę  

w planie finansowym na 2021 rok w zakresie przyznania dodatkowych środków finansowych 

w kwocie 119 903,03 zł z przeznaczeniem na adaptacje dwóch pomieszczeń piwnicznych na 

klasy lekcyjne (kwota 116 978,57 zł) oraz na nadzór inwestorski (kwota 2 924,46 zł) 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że konieczność zwiększenia liczby klas wynika z wysokiego naboru uczniów do 

klas pierwszych. Zwróciła uwagę na konieczność zabezpieczenia środków na realizację 

przedmiotowego zadania. Zaproponowała, aby wykonać przedmiotowej adaptacji 

pomieszczeń i uruchomić środki z rezerwy oświatowej. Przedstawiła wykonany kosztorys 

inwestorski.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że zwróciła się do Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

z wnioskiem o wykonanie przeglądu ogrodzeń wszystkich szkół i placówek oświatowych pod 

względem technicznym, potrzeb remontowych i przycinki terenów zielonych. Zwróciła 

uwagę, że placówki wymagają należytego zabezpieczenia. Po wykonaniu zestawienia 

zostanie ono przedstawione dla Zarządu Powiatu. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że  zmian dokonuje się na 

podstawie: 

1) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 108.100 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85295 – Pozostała 

działalność związanych z realizacja projektu pn. „Regionalne Pogotowie Kryzysowe” celem 
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zapewnienia środków na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń dla pracowników 

zatrudnionych na podstawie umowy o pracę.  

2) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty: 

 350 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85218 – Powiatowe Centra Pomocy 

Rodzinie 

 20.350 zł pomiędzy rozdziałami w dziale 855 – Rodzina, w celu zapewnienia środków 

na badania lekarskie pracowników oraz na wypłatę pomocy pieniężnej dla osób, które 

osiągnęły pełnoletniość w rodzinie zastępczej.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 202/662/2021 z dnia 26 lipca 2021 roku w sprawie 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że nauczyciel ubiegający się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 

mianowanego jest zobowiązany do przystąpienia do egzaminu przed Komisją Egzaminacyjną 

powołaną przez organ prowadzący szkołę lub placówkę oświatową.  

Projekt uchwały dotyczy powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla wychowawcy w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii  

w Smolnicy oraz nauczyciela języka angielskiego w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych 

w Barlinku 

Postępowanie egzaminacyjne odbędzie się w dniu 13 sierpnia 2021 r. w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby na Przewodniczącego Komisji jako przedstawiciela organu prowadzącego 

wyznaczono Wicestarostę -Alicję Prill. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 202/663/2021 z dnia 26 lipca 2021 roku w sprawie 

powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Członek Zarządu Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o kwestię związaną z przesyłaną do tut. Urzędu korespondencją dotyczącą podjętej 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu Nr XXXV/250/2021 z dnia 28 czerwca 2021 roku  
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w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych odcinków dróg powiatowych  

i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych? 

 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odniosła się do przedmiotowego tematu. Poinformowała, że ustosunkuje się do wszystkich 

zarzutów poruszanych w przekazanej korespondencji. Zwróciła uwagę, że podjęta uchwała 

jest w trakcie badania przez organ Nadzoru Wojewody Zachodniopomorskiego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, na kwestię wysyłki korespondencji pomiędzy samorządami.  

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawiła informacje na temat wysłanej korespondencji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, iż uchwała jest w trakcie  badania  przez organ Nadzoru Wojewody 

Zachodniopomorskiego. do momentu podjęcia uchwał przez Rady poszczególnych Gmin 

przedmiotowe odcinki dróg są utrzymywane przez Powiat Myśliborski. 

 

 Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na podpisanie 

porozumienia o udzielenie świadczeń stomatologicznych dla uczniów Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku, Zespołu Szkół w Myśliborzu oraz Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że porozumienie 

reguluje zasady współpracy szkoły z przychodnią w zakresie realizacji świadczeń 

stomatologicznych dzieci i młodzieży do ukończenia 19 roku życia w placówkach, które nie 

posiadają gabinetu stomatologicznego w szkołach.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie wniosku i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

i zmianę przedmiotu umowy najmu lokalu użytkowego pomiędzy Powiatem 

Myśliborskim - Zespołem Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku a Niepublicznym Przedszkolem Językowym 

Montessori School Barlinek. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że Dyrektor Niepublicznego Przedszkola 

Językowego Montessori School Barlinek zwróciła się z prośbą o najem pomieszczeń  

w budynku ZSiPO w Barlinku na ulicy Szosowej 2. Uzasadniając wniosek wskazała, że 

pomieszczenia sąsiadują bezpośrednio z lokalem najmowanym przez Niepubliczne 

Przedszkole Językowe Montessori School Barlinek i stanowią jedyną alternatywę ewentualnej 

rozbudowy jednostki. Dyrektor ZSiPO w Barlinku pozytywnie zaopiniował wniosek  

o wynajęcie pomieszczeń.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii wynajmu pomieszczeń i odliczania kosztów adaptacji. Odliczeniu 

powinny podlegać tylko te inwestycje, które poprawiają infrastrukturę techniczną budynku. 

Nie można dokonać obliczeń pozostałych kosztów np. dotyczących zakupu pędzli do 

malowania pomieszczeń. Zwróciła uwagę, że szkoła ta prowadzi działalność zarobkową. 

Przekazała, że należy wziąć to pod uwagę, przy dokonaniu kompensat za wynajem. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie i zmianę przedmiotu umowy najmu lokalu 

użytkowego podejmując uchwałę Nr 202/664/2021 z dnia 26 lipca 2021 roku w sprawie  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie i zmianę przedmiotu umowy najmu lokalu 

użytkowego pomiędzy Powiatem Myśliborskim - Zespołem Szkół i Placówek Oświatowych 

im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku a Niepublicznym Przedszkolem 

Językowym Montessori School Barlinek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Udzielenie pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego do dokonania w imieniu Powiatu Myśliborskiego i jednostek 

organizacyjnych rejestracji w Centralnym Rejestrze Podmiotów Akcyzowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w związku z koniecznością 

zarejestrowania podmiotu (Powiatu Myśliborskiego) w Centralnym Rejestrze Podmiotów 

Akcyzowych konieczne jest udzielenie pełnomocnictwa dla Dyrektora Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, który w imieniu wszystkich jednostek organizacyjnych 

przeprowadza  postępowania przetargowe na zakup i dostawę opału. Pełnomocnictwo 

udzielone zostanie w zakresie: przesyłania, uzupełnienia i aktualizacji zgłoszeń przewozu 

towarów do systemu monitorowania i/lub, rejestracji/aktualizacji danych podmiotu na 

potrzeby przesyłania, uzupełnienia i aktualizacji zgłoszeń przewozu towarów do systemu 

monitorowania, przesyłania miesięcznego zestawienia informacji dotyczących okresowych 

umów za pośrednictwem Platformy Usług Elektronicznych Skarbowo-Celnych. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego do dokonania w imieniu Powiatu Myśliborskiego i jednostek 

organizacyjnych rejestracji w Centralnym Rejestrze Podmiotów Akcyzowych podejmując 

uchwałę Nr 202/665/2021 z dnia 26 lipca 2021 roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 10 

Wyrażenie zgody na zawarcie Aneksu Nr 1 do umowy najmu Nr 7/07/2020r. z dnia 

03.07.2020r. pomiędzy Powiatem Myśliborskim – Zespołem Szkół i Placówek 

Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku  

a stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK” W Barlinku – 

zmniejszającego powierzchnię przedmiotu najmu o 174,90 m
2
 do łącznej powierzchni 

wynajmowanych pomieszczeń – 693,83 m
2
. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że Stowarzyszenie Pomocy 

Niepełnosprawnym „BRATEK” z siedzibą w Barlinku wnosi o sporządzenie aneksu do 

umowy najmu pomieszczeń poprzez wyłączenie od dnia 01.09.2021r. pomieszczeń o łącznej 

powierzchni 174,90 m
2
.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do umowy najmu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Wniosek o wyrażenie opinii w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w kolejnym 

przetargu dotyczącym nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 248 

położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz, będącej własnością Skarbu 

Państwa. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że pierwszy 

przetarg przedmiotowej nieruchomości zakończył się wynikiem negatywnym. Cena 

wywoławcza wynosiła 441 000,00 zł.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował, aby kwota ceny wywoławczej została na niezmienionym poziomie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu wyraził opinię, aby cena wywoławcza w kolejnym przetargu dotyczącym 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 248 położonej w obr. 3 miasta 

Myślibórz, gmina Myślibórz, będącej własnością Skarbu Państwa została ustalona na 

niezmienionym poziomie tj. w kwocie 441 000,00 zł. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę nr 200/657/2021 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 19lipca 2021 roku w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał,  że na wniosek Zarządu Powiatu Pyrzyckiego z dnia 15 lipca 2021r., Zarząd 

Powiatu w Myśliborzu podjął w dniu 19 lipca 2021 r. uchwałę Nr 200/657/2021 w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

W dniu 20 lipca 2021 r. Zarząd Powiatu Pyrzyckiego poinformował, że w ich wniosku z dnia 

15 lipca 2021 r. dotyczącym wyrażenia opinii w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej celem zaliczenia do kategorii drogi gminnej nastąpiła oczywista omyłka pisarska 

dotycząca numeru działki w ciągu drogi powiatowej nr 1630Z – podano nr 320 zamiast 321. 

Projekt uchwały dotyczy zatem skorygowania powstałej omyłki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 202/666/2021 z dnia 26 lipca 2021 roku zmieniającą 

uchwałę nr 200/657/2021 Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 19lipca 2021 roku  

w sprawie wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Sprawy różne: 
 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił zaproszenie na spotkanie z mieszkańcami miejscowości Płonno, które odbędzie 

się dnia 28 lipca 2021 roku o godz. 18:00. Głównym tematem spotkania będzie modernizacja 

drogi powiatowej, która przebiega przez miejscowość Płonno.  

(Zaproszenie stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 
 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym zaproszeniem. 
 

2. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał pismo Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 

20.07.2021r. w sprawie inicjatywy uchwałodawczej w odniesieniu do projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski zarządzania 

drogą powiatową.(Pismo stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

Zwrócił uwagę na wnioski składane w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład, gdzie ujęto 

zadanie dotyczące przebudowy drogi powiatowej Nr 2113Z Karsko-Łubianka. Zaproponował, 

aby inicjatywa uchwałodawcza w zakresie przekazania Gminie Nowogródek Pom. 

przedmiotowej drogi została wstrzymana do czasu rozstrzygnięcia naboru wniosków 

 w ramach ww. programu.   
 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu  

z dnia 20.07.2021r. i podjął decyzję o wstrzymaniu inicjatywy uchwałodawczej  

w odniesieniu do projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia 

Gminie Nowogródek Pomorski zarządzania drogą powiatową. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3. Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na interpelacje składane przez radnego Rady Powiatu Tomasza Jaremę  

w sprawie zakupu dzwonu. Zwróciła uwagę na opinię radcy prawnego w przedmiotowej 

sprawie. Złożyła wniosek o wystąpienie  poprzez Biuro ds. Kontroli do Rzecznika Dyscypliny 

Finansów Publicznych z wnioskiem o podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów 

publicznych przez ówczesnych Zarządzających Centrum Usług Wspólnych w związku  



11 
 

z wydatkowaniem środków finansowych przez Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego na zakup dzwonu. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do realizacji przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 14 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:05 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 

 


